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Waardering 
 

p dinsdag 24 september jl. 
gaf het lezen van de regio 

bijlage van het Noordhollands 
Dagblad mij een goed gevoel en 
een goed begin van de dag. Met 
grote letter stond boven de foto 
van het nieuwe schetsontwerp 
voor de locatie PostNL: ‘Niemand 
meer tegen plan PostNL’. 
Bij het lezen van het redactioneel 
commentaar, sprongen de tranen je 
bijna in de ogen. De ene lovende op-
merking na de ander over het ont-
werp. “Een prachtig plan”, “Mooi en 
passend”, “Een enorme verbetering 
ten opzichte van het vorige plan”, 
“Fantastisch.” 
 

it commentaar van fracties die 
indertijd groot voorstander wa-

ren van hoogbouw op de locatie 
PostNL is opmerkelijk. Waar het CDA 
felle tegenstander was van hoogbouw 
op de plek waar het oude postkantoor 
heeft gestaan, waren de fracties die 
nu zo enthousiast zijn over het ont-
werp warme voorstanders van hoog-
bouw. Het gevolg van het innemen 
van het standpunt tegen hoogbouw, 
heeft ertoe geleid, dat het CDA uit de 
coalitie werd gezet en onze wethou-
der Eveline Tijmstra haar functie als 
wethouder moest neerleggen. De 
reden waarom het CDA aan het 
standpunt met betrekking tot de 
hoogbouw bleef vasthouden was dat 
nieuwbouw moet aansluiten bij het 
karakter van de binnenstad en dat 
hoogbouw derhalve in de binnenstad 
niet wenselijk is. 
 

iteindelijk heeft het standpunt 
van het CDA positief uitgewerkt. 

Na de verkiezingen waren de verhou-
dingen in de raad veranderd en kon 
opnieuw gekeken worden naar de 
ontwikkeling van het PostNL terrein, 

met als resultaat een nieuw ontwerp, 
dat zoals het er nu naar uitziet – ge-
zien de opmerkingen van vroegere 
voorstanders van hoogbouw – de 
goedkeuring van de raad zal krijgen. 
 

at wil ik hiermee zeggen? Na-
tuurlijk is het mooi, dat waar 

het CDA voor stond met betrekking 
tot de ontwikkeling van de PostNL 
locatie nu kan worden gerealiseerd, 
maar belangrijk is, dat wij als CDA 
niet zijn gezwicht voor de druk van 
coalitiepartners. Maar, en dat vind ik 
nog belangrijker, dat het CDA haar 
verantwoordelijkheid heeft genomen 
en de consequenties aanvaard, te 
weten: uit de coalitie te worden ge-
zet. Dat is ook de houding die kiezers 
van een partij verwachten! Uitgaand 
van de uitgangspunten van het CDA 
hadden wij ook niet anders kunnen 
handelen.  
 

 
 

Plan PostNL 
 

et tij is inmiddels gekeerd. Na de 
verkiezingen waren de verhou-

dingen tussen de partijen dermate 
veranderd, dat het CDA weer in de 
coalitie zit. Als u deze Nieuwsbrief 
ontvangt heeft de gemeenteraad al 
een besluit genomen over het nieuwe 
plan voor de ontwikkeling van het 
PostNL terrein. Het zou volgens het 
Noordhollands Dagblad een hamer-
stuk moeten zijn. 
 

ot slot wil ik wel stellen, dat de 
wijze waarop de raadsleden van 

onze fractie hun functie uitoefenen 
heeft laten zien dat het CDA een  
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partij is die staat voor wat zij 
hebben beloofd en die staat 
voor haar principes. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
 

Speeltuinontwerp 
Mila gerealiseerd 

 

en speeltuin openen, dat 
had ik nog nooit eerder 

gedaan. Lang niet iedere 
speeltuin wordt feestelijk 
geopend en dat hoeft ook 
niet. Maar in dit geval was 
het een bijzonder moment 
om samen met Mila de 
nieuwe speeltuin te openen.  
 

 
 

Mila de Haan en Eveline Tijmstra 
op de schommel 

 

ij de beslissingen die de 
gemeente neemt, wordt 

zoveel mogelijk rekening ge-
houden met de wensen van de 
inwoners. Ieder jaar worden 
diverse speelplekken in de stad 
vervangen. Inwoners uit de 
directe omgeving van de speel-
plek krijgen een brief met de 
vraag om, samen met de 
(klein)kin-deren, via de website 
van de gemeente aan te geven 
waarmee zij het liefst op de 
speelplek spelen. Vervolgens 
gaat een ontwerper aan de slag 
om deze wensen zo goed mo-
gelijk te verwerken. 
 

oen gemeente Purmerend 
een brief stuurde met de 

vraag ‘wat wil jij op de nieuwe 
speelplek zien?’, wist Mila daar 
wel antwoord op. Zij maakte 
een prachtige tekening om de 
ambtenaren van de gemeente 
te laten zien wat er allemaal op 
de speelplek aan de Roomvat-
straat terug moest komen. Dat 
enthousiasme was aanstekelijk. 
Bijna alles van het ontwerp kon 
gerealiseerd worden.  
 

Ik vind het ontzettend leuk dat 
juist ook kinderen meedenken 

over de invulling van de buurt. 
Het was dan ook een grote eer 
dat ik samen met Mila de speel-
tuin mocht openen die zij ont-
worpen heeft.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

Buurtvereniging 
de Vijfmaster 

 

ls wijkwethouder voor 
de wijk Wheermolen ga 

ik langs bij buurtvereniging 
de Vijfmaster.  
Menno Lagerveen organiseerde 
een aantal jaren geleden op 
burendag een barbecue voor de 
buurt. Toen hij in 2014 aangaf 
dat de organisatie voor één 
persoon te veel werd en de 
barbecue dreigde te stoppen, 
sloegen een aantal buren de 
handen ineen. “Je hoeft het niet 
meer alleen te doen, we gaan 
het samen doen!” En prompt 
was daar de oprichting van 
buurtvereniging de Vijfmaster.  
 

e naam Vijfmaster (be-
dacht door een buurtbe-

woonster) refereert naar de vijf 
straten die deel uitmaken van 
de vereniging: Aakstraat, Anne 
Franklaan 497 – 519, Botter-
straat, Henry Dunantstraat 33 – 
63 en de Jolstraat. De straten 
omringen een mooi stuk groen 
met veel speelvoorzieningen 
voor kinderen. Iedereen uit 
deze straten kan lid worden en 
inmiddels telt de buurtvereni-
ging 68 leden. Voor slechts 
€ 8,- per jaar worden tal van 
activiteiten georganiseerd: het 
jaarlijkse Jeu de Boules toer-
nooi (waar alle buren elkaar 
heel even niks gunnen), cam-
ping Vijfmaster (waarbij kin-
deren één nacht in tentjes 
kamperen in het midden van 
het grasveld), burendag, pom-
poen snijden voor Halloween, 
Sint-Maarten, de grote Sinter-
klaasoptocht en de nieuwjaars-
receptie. Een greep uit de vele 
activiteiten die deze bewoners 
met elkaar ondernemen.  
 

ankzij de buurtvereniging 
is de saamhorigheid in de 

buurt groot. Mensen kennen 
elkaar en helpen elkaar met 
klusjes. “Als je iemand een tijd-
je niet gezien hebt ga je even 

langs om te vragen hoe het 
gaat.” Ook zetten bewoners 
zich actief in voor de leefbaar-
heid in de buurt. Grote stukken 
groen worden zelf onderhou-
den, prullenbakken bij de 
speelveldjes worden door be-
woners geleegd en wekelijks 
lopen mensen een rondje om 
zwerfafval te prikken. De be-
trokkenheid van inwoners is 
zichtbaar, de omgeving ziet er 
echt prachtig uit.  
 

e buurtvereniging werkt 
ook samen met de ge-

meente. Zo hebben zij bijvoor-
beeld dit voorjaar contact op-
genomen met de wijkmanager 
omdat zij een nieuwe stuk 
groen wilde aanleggen. Dit 
soort ideeën staan bij de ge-
meente bekend als wijkinitia-
tief. In het geval van de Vijf-
master heeft het ertoe geleid 
dat de buurtvereniging zelf een 
nieuw stuk groen heeft aange-
legd en dat voortaan ook zelf 
onderhoudt. De gemeente heeft 
het alleen maar gefaciliteerd. 
Vanuit de gemeente zijn we 
heel blij met dit soort initiatie-
ven en werken we graag samen 
met bewoners die zich zo inzet-
ten voor hun buurt en leefom-
geving. Een inspirerend werk-
bezoek bij zeer betrokken in-
woners.  

Eveline Tijmstra 
 

 
 

Buurtvereniging de Vijfmaster 
 

Wethouder Eveline 
Tijmstra bezoekt  

bewonersgroepen in 
de Wheermolen 

 

e wijk Wheermolen kent 
vele bewonersgroepen. 

Dit zijn groepen bewoners 
die zich actief inzetten voor 
de onderlinge verbonden-
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heid en de leefbaarheid in 
de wijk.  
 

 
 

Als wijkwethouder van 
Wheermolen gaat Eveline 
Tijmstra (zie foto) langs bij 
deze bewonersgroepen en 
maakt ze achtereenvolgens 
kennis met enthousiaste en 
actieve bewoners van Tri-
ton, Juno en de Mercurius-
flat. Hieronder verwoordt zij 
haar bevindingen. 
 

 De redactie 
 

Bewonerscommissie 
Triton zorgt ervoor dat 
mensen elkaar kennen 

en ontmoeten 
 

Actieve bewonerscommissie 
et bestuur van de bewo-
nerscommissie is voort-

gekomen uit de eerste bewo-
ners die hier in 2011/2012 
zijn komen wonen en bestaat 
nog steeds uit dezelfde acht 
enthousiaste bewoners.  
Samen organiseren ze veel ac-
tiviteiten voor de ca. 135 wo-
ningen die het complex telt. Het 
aanbod is in de afgelopen jaren 
alleen maar gegroeid. Een kof-
fietafel met Pasen, de jaarlijkse 
barbecue, verschillende mark-
ten en kerststukjes maken is 
een kleine greep uit alles wat ze 
organiseren. 
 

Vanwege de senioren- en zorg-
woningen komen er vaak nieu-
we bewoners wonen. Elkaar 
kennen en ontmoeten vindt het 
bestuur belangrijk; “We willen 
door onze activiteiten de onder-
linge band met alle bewoners 
versterken, zodat we een goede 
en gezellige gemeenschap kun-
nen vormen.” 
 

Het bestuur doet er alles aan 
om de vrijwillige bijdrage die 

aan bewoners wordt gevraagd 
om de activiteiten te kunnen 
organiseren, laag te houden. 
Tijdens de jaarlijkse nieuw-
jaarsreceptie worden lootjes 
verkocht waarmee aanwezigen 
mooie prijzen kunnen winnen. 
De prijzen worden beschikbaar 
gesteld door ondernemers uit 
de buurt. De inkomsten van de 
lootjes kunnen daardoor weer 
gebruikt worden voor het orga-
niseren van andere activiteiten. 
Evenals de opbrengsten van de 
verkoop van tweedehands spul-
len op de markt die zij organi-
seren.  
 

Eetcafé als ontmoetingsplek 
anuit de bewonerscommis-
sie is het (eet)café van het 

Wijkplein, dat op de begane 
grond zit, het afgelopen jaar 
vaak onderwerp van gesprek 
geweest. Het aanbod van de 
organisatie die dit exploiteerde 
sloot onvoldoende aan bij de 
behoeften van bewoners en 
mensen uit de wijk. De bewo-
nerscommissie heeft een grote 
rol gespeeld bij het anders 
vormgeven van het café.  
 

Het wordt nu gerund door vrij-
willigers die ondersteund wor-
den door welzijnsorganisatie 
Clup Welzijn. Hierdoor is het 
meer een plek van de buurt 
geworden. Doordat vrijwilligers 
het eetcafé bemannen konden 
de prijzen naar beneden en is 
het eetcafé op zondag weer 
opengegaan. Dat is belangrijk, 
want op zondag komen ouderen 
vaak een kopje koffiedrinken. 
Door de samenwerking met de 
Rusthoeve kunnen mensen er 
ook een aantal keer in de week 
gezamenlijk avondeten. 
De Rusthoeve brengt dan vers 
gekookt eten wat vervolgens 
wordt uitgeserveerd door vrij-
willigers.  
 

 
 

Bewonerscommissie Triton 

Samen eten brengt mensen bij 
elkaar. Hier maken op één 
avond tussen de 35 en 45 men-
sen gebruik van. Niet alleen 
heeft de bewonerscommissie 
zich ervoor ingezet om het café 
een ontmoetingsplek te laten 
zijn van de buurt, bestuursle-
den zijn er ook vaak te vinden 
als vrijwilliger.  
 

Het is fantastisch om te zien 
hoeveel betrokkenheid en inzet 
er uitgaat van de bewonerscom-
missie voor iedereen in de flat.  
 

Eveline Tijmstra 
 
Bewonerscommissie Ju-
no gesprekspartner voor 
corporatie, gemeente en 

bouwbedrijven 
 

Juno was één van de eerste  
uno is één van de eerste, 
nieuwe appartementen-

complexen langs het spoor 
die zo’n 6 jaar geleden zijn 
opgeleverd.  
 

 
 

Bewonerscommissie Juno 
 

Het is een appartementencom-
plex bestaande uit 76 vrije-
sector-woningen speciaal voor 
de doelgroep 55+ zonder kin-
deren.  
De woningen zijn gebouwd na 
de sloop van de oude flats aan 
de Meteorenweg. De meeste 
mensen zijn hier komen wonen 
vanuit een eengezinswoning en 
kiezen bewust voor het gemak 
van gelijkvloers wonen, zonder 
het onderhoud dat een tuin met 
zich meebrengt. Ook de locatie 
speelde een rol: de bushalte 
naar Amsterdam is naast de 
deur en het treinstation is 5 
minuten lopen.  
 

Grote betrokkenheid 
e bewonerscommissie zet 
zich in voor de perikelen 

die horen bij een nieuwbouw-
complex en bij een wijk in ont-
wikkeling. Ze zijn gespreks-
partner voor de gemeente, de 
verhuurder en de bouwbedrij-

H 

V 

J 

D 



Nieuwsbrief CDA Purmerend, oktober 2019   4 

ven die in de wijk aan de slag 
zijn. In onze kennismaking ko-
men verschillende onderwerpen 
ter sprake. Zo hebben we het 
bijvoorbeeld over de overlast 
die de zandvlakte tegenover de 
woningen veroorzaakt met 
droog weer. Het zand waait dan 
alle kanten op, ook de wonin-
gen in. Bij droog weer kan af en 
toe sproeien deze overlast be-
perken. Ook de wegen in de 
buurt zijn op dit moment slecht, 
maar deze zijn tijdelijk aange-
legd voor al het bouwverkeer. 
Als de laatste woningen gebouwd 
zijn, worden de wegen goed 
aangelegd. In de tussentijd, waar 
de wijk zich op dit moment in 
bevindt, is dat niet altijd prettig. 
We praten verder over parkeren, 
het groenonderhoud, plekken 
waar scootmobielen kunnen 
staan en overlast die meeuwen 
en ganzen soms geven.  
 

e bewoners van Juno zijn 
iets meer op zichzelf. On-

danks de praktische perikelen 
die horen bij een nieuw com-
plex in een wijk die nog in ont-
wikkeling is, geven alle bewo-
ners van de bewonerscommis-
sie aan hier heerlijk te wonen 
en nooit spijt gehad te hebben 
om hier naartoe te verhuizen.  

Eveline Tijmstra 
 

Drie thematuinen én 
een goede samenwer-

king bij de Mercuriusflat 
‘Herfst’ dankzij enthou-
siaste inzet bewoners 

 

Warm welkom 
Bij aankomst krijg ik een 
warm welkom van de actie-
ve bewoners van Mercurius-
flat ‘Herfst’: midden op het 
parkeerterrein voor de flat is 
een plek ingericht met ta-
fels, stoelen, koffie, thee en 
koek. Wat een ontvangst!    
 

 
 

Flatteam ‘Herfst’ Mercurius flat 
 

De oudste vrijwilliger is 102 
jaar en ook aanwezig. Hij was 
de eerste die jaren geleden 
begon met het tuinteam. In de 
jaren daarna is dit overgegaan 
naar een aantal anderen en is 
de trekkersrol nu in handen van 
Carlos en Irene. Twee actieve-
lingen die ongelofelijk veel doen 
in het bijhouden van de tuinen 
rondom de flat en die andere 
bewoners ook enthousiast we-
ten te maken om mee te doen.   
 

Kleurrijk adoptiegroen 
rene vertelt dat het groen 
om de flat veel van hetzelfde 

was. “Het groen was weinig 
kleurrijk en somber. Je werd er 
haast depressief van! Carlos en 
ik hebben samen veel beplan-
ting weggehaald en de groen-
vakken geschikt gemaakt voor 
adoptie.” Met als succesvol ge-
volg drie verschillende thema-
tuinen die er prachtig bijstaan. 
“We hebben de Nederlandse 
tuin, de internationale tuin en 
sinds kort zijn we gestart met 
een nieuwe tuin: de hortensia 
tuin. De tuinen staan er prach-
tig bij. Er zijn veel kleurrijke 
bloemen en planten te vinden, 
wat ook weer goed is voor in-
secten.”  
 

Soms samen met  
de gemeente 

m de tuinen aan te leggen 
en te onderhouden gaat 

het tuinteam langs bij alle be-
woners in de flat om een vrij-
willige bijdrage op te halen. 
Voor wat grotere dingen, zoals 
het hekwerk dat onlangs om de 
tuinen heen gelegd is, wordt 
samengewerkt met de gemeen-
te. De gemeente heeft het ma-
teriaal van het houten hekwerk 
gefinancierd en de bewoners 
hebben vervolgens alles zelf 
gekocht en geplaatst.  
 

Wensen voor de toekomst zijn er 
ook nog vertelt Carlos. “Het ‘bos’ 
aan de zijkant van de flat zorgde 
voor een gevoel van onveiligheid. 
Ook werd het stuk helaas ge-
bruikt als plek om van alles te 
dumpen. Reden genoeg voor mij 
om de strook helemaal leeg te 
halen, ik heb alleen de bomen 
laten staan. Bij deze strook 
groen willen we graag een in-
sectvriendelijke tuin inrichten. 

We hebben daarom aan de ge-
meente gevraagd om ons helpen 
met het snoeien van de bomen 
en het leveren van grond. De 
rest doen we allemaal zelf.” 
 

Carlos en Irene zijn de drijven-
de krachten bij het onderhoud 
van het groen rondom de flat. 
Zelf zien ze dat ze in een over-
gangsfase zitten. Hun enthousi-
asme werkt namelijk aansteke-
lijk. Steeds meer mensen uit de 
flat melden zich aan voor het 
team en dat ervaren ze als po-
sitief: “Er komen steeds meer 
mensen bij uit de flat en dat is 
goed want met elkaar kunnen 
we veel meer bereiken.” 
 

Wat een kanjers. Ga zo door 
tuinteam! Het ziet er prachtig uit.  
 

Eveline Tijmstra 
 

Werkbezoek aan 
Wormerveer 

 

p vrijdag 13 september 
brachten de vier CDA-

raadsleden een werkbezoek 
in de gemeente Wormer-
land. Het bezoek was een 
initiatief van de lokale CDA-
afdeling voor alle regionale 
CDA-afdelingen. 
 

 
 

Verslag: Annemiek Nuijens  
 

Er werd verzameld bij de stich-
ting Wormer Wonen, een kleine 
lokale wooncorporatie. Direc-
teur-bestuurder, de heer J.H.J. 
van Nimwegen verzorgde een 
presentatie. Hij vertelde o.a. 
met enige trots over het project 
Molenbuurt. Hier zijn de be-
staande sociale woningen ge-
sloopt om plaats te maken voor 
nieuwbouw (sociale huur en 
koop). Deze nieuwbouw kwam 
tot stand door o.a. samenwer-
king met de buurtbewoners. 
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Om de doorstroming te bevor-
deren werden oudere bewoners 
extra ondersteund om de over-
gang naar aangepaste woon-
ruimte te vergemakkelijken. De 
huurstijging voor deze woon-
ruimte bleef beperkt tot enkele 
tientjes per maand. Deze aan-
pak heeft goed gewerkt. 
 

 
 

Fractievoorzitter Pascal Verkroost 
in gesprek met directeur Conijn 

 

aarna volgde een bezoek 
aan het metaalbewer-

kingsbedrijf van de Fa. Conijn 
in Wormer. Het bedrijf werkt 
voor grote en kleine opdracht-
gevers, landelijk en internatio-
naal. Wat in 1961 begon met de 
dorpssmid vader Gerrit Conijn 
is nu een vitaal familiebedrijf 
met 60 medewerkers. Het werd 
een gastvrij onthaal waarbij 
directeur Conijn alle tijd nam 
om zijn gasten uitleg te geven 
van de veelzijdige mogelijkhe-
den van het bedrijf. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 

Spookjongeren,  
wie zijn dat? 

 

pookjongeren zijn jong-
volwassenen van 18 tot 

27 jaar die niet staan inge-
schreven in de gemeentelij-
ke basisadministratie per-
soonsgegevens (BPR) maar 
wel vaak nog in de gemeen-
te wonen.  
Deze personen worden dan 
geregistreerd als 'vertrokken, 
onbekend waarheen'. Volgens 
het CBS waren er in 2018 zo'n 
514.000 mensen als VOW gere-
gistreerd, waarvan 50.124 jon-
geren tussen de 18 en 27 jaar. 

Zij volgen geen onderwijs, heb-
ben geen (legaal) werk of uitke-
ring en staan niet ingeschreven 
als werkzoekende op werk.nl. 
Deze jongeren zijn ook niet 
meer verzekerd voor ziektekos-
ten en lopen daarmee een 
enorm risico. 
 

r zijn verschillende redenen 
waarom jongeren zich laten 

uitschrijven uit de BRP. Zo zijn 
er jongeren die zich bewust 
uitschrijven om deurwaarders, 
RMC-medewerkers (Regionale 
Meld- en Coördinatiefunctie 
voortijdig schoolverlaten) of 
justitie te ontlopen. Maar er zijn 
ook jongeren die door hun ou-
ders worden uitgeschreven, 
bijvoorbeeld vanwege de kos-
tendelersnorm die geldt voor 
ouders in de bijstand.  
 

anneer een jongere zich 
laat uitschrijven uit de 

BRP, verdwijnt hij niet alleen uit 
het zicht van de gemeente en 
andere instanties, maar verliest 
hij ook het recht op allerlei 
voorzieningen en toeslagen. 
Hierdoor nemen de problemen 
vaak nog verder toe. 
 

e term spookjongeren wordt 
ook vaak (ten onrechte) 

gebruikt voor jongvolwassenen 
die buiten beeld zijn bij gemeen-
ten en andere instanties, maar 
wel staan ingeschreven in de 
BRP. Ook zij volgen geen on-
derwijs, hebben geen werk of 
uitkering en staan niet inge-
schreven als werkzoekende. 
Officieel zijn zij geen spookjon-
geren, maar onzichtbare jonge-
ren. 
 

 
 

Liesbeth Roet 
 

Gealarmeerd door een landelijk 
bericht besloten Liesbeth Roet 
en ik vragen te stellen aan het 
college over het probleem van 

spookjongeren in onze stad. 
Hoe zit dit in Purmerend? Onze 
stad is een van de dertien ge-
meentes die deelnemen aan 
een actieprogramma Dak- en 
Thuisloze Jongeren dat op 1 juli 
2019 van start is gegaan. De 
ambitie is om het aantal Dak- 
en Thuisloze Jongeren voor eind 
2021 met 100% terug te drin-
gen. In Purmerend hadden in 
2018 46 jongeren een VOW 
achter hun naam staan en er is 
vanaf 2015 sprake van een 
lichte stijging. 
 

 
 

et college gaf in de beant-
woording van de vragen 

aan dat wanneer zich proble-
men voordoen deze worden 
opgepakt in samenwerking met 
Clup Welzijn. Ook de afdeling 
burgerzaken hanteert een ge-
richt plan van aanpak om de 
uitschrijving zoveel mogelijk te 
voorkomen. 
 

Het CDA blijft de ontwikkelin-
gen rond spookjongeren volgen. 
 

Knellende wet- en regelgeving 
e wet- en regelgeving die 
jongeren zelf als meest 

knellend ervaren hebben een 
plek gekregen in het actiepro-
gramma. In het actieprogramma 
wordt aandacht besteed aan: 
 Het vroegtijdig kunnen aan-

vragen van huisvesting, 
voor het 18e jaar; 

 Kennis over de mogelijkheden 
van maatwerk/toepassen tij-
delijke ontheffing in bijzondere 
situaties bij de uitvoering van 
de kostendelersnorm; 

 Eventuele knelpunten in de 
uitvoeringspraktijk omtrent 
huur- en zorgtoeslag; 

 Mogelijkheden om een ‘gast-
heer’ die een kwetsbare jon-
gere in huis neemt, te be-
schouwen als mantelzorger 
(zonder negatieve financiële 
gevolgen voor de jongere); 

 Mogelijkheden voor ge-
meenten om bijzondere bij-
stand in te zetten voor de 
financiering van huisvesting 
en scholing; 

 Laagdrempelige aanvraag 
geldig identiteitsbewijs (ook 
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bij gebrekkige financiële 
middelen); 

 Het aanvragen van een 
briefadres; 

 Schuldhulpverlening en de 
wijze van schulden aflossen. 

 

Annemiek Nuijens  
 

Jubileumviering van 

‘De Blauwe Zon’ 
 

p uitnodiging van de 
oprichter Peter Stallen-

berg van Stichting ‘De Blau-
we Zon’, waren wij op zon-
dagmiddag 8 september 
aanwezig in P3 bij de viering 
van het 10-jarig bestaan van 
deze groep.  
 

 
 

‘De Blauwe Zon’ is een behan-
delgroep in Purmerend voor 
jonge kinderen met autisme en 
een ontwikkelingsachterstand 
en zit op het snijvlak van on-
derwijs, psychiatrie en verstan-
delijk gehandicaptenzorg.  
De kinderen zijn grotendeels 
aangewezen op één op één be-
geleiding, leren niet of nauwelijks 
vanuit een groepssituatie en 
kunnen (nog) niet in het onder-
wijs terecht. Doel van ‘De Blauwe 
Zon’ is dat kinderen kunnen in-
stromen in het onderwijs. 
 

a het uitbrengen van een 
toast op de toekomst werd 

aan de aanwezige wethouder 
Rotgans het boekje Blauw Ma-
gazine overhandigd. Een bij-
zonder mooi boekje met verha-
len over de dagelijkse praktijk-
ervaringen van ouders met een 
autistisch kindje. Tevens kreeg 
de wethouder een rapport met 
twaalf aanbevelingen mee. 
 

a dit officiële moment wa-
ren wij getuigen van een 

bijzondere voorstelling van the-
atergroep Kodam, genaamd 
Kingdom of Dreams en Mad-

ness. Hierin namen vier acteurs 
ons op een bijzonder indringen-
de wijze mee in de wereld van 
autisme. 
De toe-
schou-
wer zat 
niet stil 
op een 
stoel, 
maar 
liep tij- 
dens de voorstelling rondom 
vier decors. We werden steeds 
dieper meegenomen in een 
wereld die ons vreemd was, 
maar waar we al gaande het 
uur meer inzicht in kregen. Na 
afloop waren er terecht com-
plimenten voor de spelers die 
ons een fractie lieten zien wat 
autisme inhoudt. 
 

Petra van der Laan, commissielid 
 

Een bouwplan om 
trots op te zijn 

 

ls rentmeester van deze 
stad heeft het CDA zich 

altijd ingezet voor het be-
schermen en versterken van 
onze binnenstad.  
In de vorige periode hebben wij 
ons dan ook hard verzet tegen 
de plannen voor twee woonto-
rens van 23 en 18 verdiepingen 
op de plaats van het voormalige 
postkantoor. En met resultaat! 
Gesteund door de verkiezings-
uitslag is op initiatief van het 
CDA een streep gezet door de 
hoogbouw. Met als gevolg een 
nieuw plan dat goed past in 
onze historische binnenstad. 
Wat het CDA betreft een prach-
tig gezamenlijk resultaat. Knap 
bovendien, als je bedenkt dat 
de gemeente en Snippe dat in 
deze korte tijd voor elkaar heb-
ben gekregen.  
 

 
 

Post NL locatie: ontwerp bouwplan  
 

Het CDA wil haar kiezers be-
danken voor hun steun en ver-
trouwen en is blij met het be-
haalde resultaat. 
 

Fractie CDA Purmerend 

Fusie Beemster-
Purmerend 

 

n de raadsvergadering 
van 26 september 2019 is 

het herindelingsontwerp van 
Beemster-Purmerend vast-
gesteld.  
Beemster en Purmerend gaan 
samen verder als één gemeen-
te, hetgeen voornamelijk voor 
de inwoners van de Beemster 
een grote verandering bete-
kent, en dan met name op het 
emotionele vlak. Want blijf je 
nog wel een Beemsterling na de 
fusie? Purmerend is ruim 600 
jaar geleden ontstaan vanwege 
de gunstige ligging voor het 
bedrijven van handel. Inmiddels 
is Purmerend uitgegroeid tot 
een stad van ruim 80.000 in-
woners. Purmerend gaat samen 
met de Beemster, die ruim 400 
jaar geleden is drooggelegd en 
inmiddels een werelderfgoed-
status heeft. Purmerend en 
Beemster zijn door de hele ge-
schiedenis heen goede buren 
geweest, waarbij ik toch wel 
mag opmerken dat ze elkaar in 
deze periode ook hebben ver-
sterkt. Ik denk dat ook na de 
fusie de inwoners van de Beem-
ster zich nog steeds Beemster-
ling kunnen en mogen noemen. 
 

 
 

ij zijn als fractie van CDA 
Purmerend ook bij de 

commissievergadering van de 
Beemster geweest waar dit 
herindelingsontwerp ook ter 
bespreking was. Het herinde-
lingsontwerp is met veel aan-
dacht voor de waarden van 
Beemster en Purmerend opge-
steld. Het document is vervaar-
digd met grote zorgvuldigheid, 
en tevens een zeer prettig lees-
baar document. Er zijn vele 
waarden van beide gemeenten 
opgehaald bij de inwoners. En 
toch merkten wij bij de raadsle-
den van de Beemster een be-
hoefte om een enkele zinssnede 
of bewoordingen aan te passen, 
om zo de waarden en identiteit 
van de Beemster nog meer te 
beschermen. CDA Purmerend 
zag geen aanleiding voor op-
merkingen of wijzigingsvoor-
stellen, maar wij zagen ook 
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geen bezwaren om de wijzi-
gingsvoorstellen zoals voorge-
steld door de raad van de 
Beemster over te nemen.  
 

 
 

Michel Segers 
 

et herindelingsontwerp zo-
als wij van CDA Purmerend 

het beschouwen – en ik citeer 
de zienswijze van een collega 
raadslid van de Beemster – 
moet je zien als een reisgids, 
en niet als een volledige reis 
van bijvoorbeeld de Zonne-
bloem, waar alles tot op detail 
geregeld is. Zo hebben wij het 
herindelingsontwerp dan ook 
gelezen en beoordeeld. Uiter-
aard zijn er veel onderwerpen 
die nog verder uitgewerkt moe-
ten worden, en ook dienen er 
nog vele zaken geharmoniseerd 
te worden, maar deze volgen in 
een later stadium.  
 

Michel Segers, raadslid 
 

Fusie Purmerend  
en Beemster 

 

n de gemeenteraadsver-
gadering van 26 septem-

ber jl. stond het herindelings-
ontwerp fusie Beemster Pur-
merend ter vaststelling en 
besluitvorming op de agenda. 
Dit ontwerp is door de gemeen-
teraad aangenomen. Voordat 
echter de fusie daadwerkelijk 
zijn beslag krijgt, moet het 
ontwerp langs de provincie en 
de minister, waarna het wordt 
omgezet in een herindelings-
wet, die dan door zowel de 
Tweede Kamer als de Eerste 
Kamer zal worden vastgesteld. 
Dan pas vormen Purmerend en 
Beemster één Nederlandse ge-
meente. 
 

oor ons als CDA-afdeling 
Purmerend houdt dat in dat 

ook de twee CDA-afdelingen 
verder moeten gaan als één 
CDA-afdeling. Om dat allemaal 
formeel en rechtsgeldig te laten 

verlopen is de daarvoor beno-
digde procedure al enige tijd 
geleden in gang gezet. De ver-
antwoordelijkheid hiervoor is 
door beide CDA-besturen ge-
legd bij een overgangsbe-
stuur, samengesteld uit zes 
CDA leden, drie van elke afde-
ling. Dit bestuur wordt (zoals in 
de vorige ledeninformatie reeds 
gemeld) voorgezeten door een 
onafhankelijke voorzitter, de 
heer Hans Huibers. De be-
noemde drie CDA-leden van de 
afdeling Purmerend zijn: Gerard 
Hoving, Geoffrey Nijenhuis en 
Johri van Gastelen. Deze be-
noeming moet geaccordeerd 
worden door de Algemene Le-
den Vergadering (ALV) op 22 
oktober a.s. De namen van de 
drie Beemsterlingen zullen bin-
nenkort officieel bekend ge-
maakt worden.  
 

 
 

Hans Huibers, 
voorzitter overgangsbestuur 

 

et overgangsbestuur (ook 
wel fusie bestuur ge-

noemd) moet gedurende het 
fusieproces besluiten nemen. 
De twee huidige besturen zullen 
daarom het overgangsbestuur 
machtigen om die beslissingen 
te nemen. Het CDA-bestuur 
Purmerend heeft dat besluit tot 
machtiging reeds genomen, 
maar in de ALV van (22 oktober 
a.s.) zullen de aanwezige leden 
dat bestuursbesluit moeten 
goedkeuren. In de Beemster 
wordt een identieke procedure 
gevolgd. Het volgen van deze 
gang van zaken maakt duidelijk 
dat de algemene leden verga-
dering (ALV) als hoogste orgaan 
in onze plaatselijke CDA-
afdelingen de beslissingen 
neemt. Zodra de beide ALV’s 
akkoord zijn gegaan, kan het 
overgangsbestuur rechtsgeldig 

alle maatregelen nemen die 
leiden tot één CDA-afdeling. 
Voorbeelden van die maatrege-
len zijn: het opstellen van een 
verkiezingsprogramma, het 
bijeenroepen van een ALV tot 
een opheffingsvergadering van 
de ‘oude’ CDA-afdelingen, als-
mede het uitschrijven van een 
oprichtingsvergadering voor de 
nieuwe CDA-afdeling Purme-
rend. Ook de kandidatenlijst 
voor de gemeenteraadsverkie-
zingen (gepland op 21 novem-
ber 2021) zullen door het fusie-
bestuur opgesteld worden en 
door de leden moeten worden 
goedgekeurd.  
 

 ziet dus, dat de leden voor 
een aantal belangrijke be-

sluiten bijeengeroepen moeten 
worden. Het bijeenroepen van 
die leden vergaderingen ligt ook 
op het bordje van het fusie be-
stuur. Natuurlijk zullen de huidi-
ge besturen van Purmerend en 
Beemster daar waar nodig is de 
helpende hand bieden. Maar het 
moet duidelijk zijn, dat het over-
gangsbestuur, voor wat betreft 
de fusie, in de ‘driver seat’ zit.  
 

De geplande ALV van 22 ok-
tober a.s. zal hoofdzakelijk in 
het teken staan van de fusie. 
Verdere informatie daaromtrent 
zal dan ook op die avond gege-
ven worden. 
 

Jan Dorrepaal, bestuurslid 
 
Markten in Purmerend 

oor het opstellen van de 
Nota Markten 2019 - 2024 

was een onderzoek naar de wa-
renmarkten en themamarkten in 
Purmerend nodig. Ook had de 
gemeenteraad gevraagd om een 
onderzoek naar de tevredenheid 
met de warenmarkt in de bin-
nenstad. Hiertoe zijn verschillen-
de onderzoeken uitgevoerd door 
de gemeente Purmerend o.a. via 
enquêtes en via internet.  
 

 
 

warenmarkt in de binnenstad 
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Aansluitend geeft CDA raadslid 
Fred Koot tekst en uitleg over 
het uitgevoerde onderzoek, 
waarin de nadruk ligt op de 
warenmarkt in de binnenstad. 
 

De redactie 
 

Onderzoek naar de 
markt in de binnen-
stad van Purmerend 

 

ecent is er onderzoek 
gedaan naar onze markt 

in Purmerend. Uit het on-
derzoek komt naar voren dat 
de markt grote waarde heeft 
voor de bezoekers. Het 
grootste deel bezoekt de 
markt dan ook elke week. 
Men bezoekt dan niet alleen 
de markt maar ook de win-
kels. Het is goed om te zien 
dat zij elkaar verster-
ken/aanvullen. Maar ook de 
horeca wordt goed bezocht 
door de marktbezoekers. 
 

Wat het CDA opvalt is dat één 
van de belangrijkste redenen 
om naar de markt te komen de 
gezelligheid is. Een andere re-
den is mensen ontmoeten. Dit 
zijn wat het CDA betreft mis-
schien wel de twee meest waar-
devolle functies van de markt. 
De markt is dus meer dan handel 
alleen. Onze markt verbindt 
mensen. Gezelligheid en mensen 
ontmoeten hoe waardevol is dat. 
Het zal dan ook niet verbazen 
dat de markt het cijfer 7,5 krijgt 
van de bezoekers. Slechts 3% 
geeft de markt een onvoldoende.  
 

ok de marktkooplieden zijn 
positief over onze markt. 

Uit de enquête welke is gehou-
den onder de marktkooplieden 
komen twee punten naar voren 
en dit zijn de toiletvoorziening 
en problemen met elektra. Wij 
als CDA hebben de wethouder 
gevraagd of hier ook actie op 
wordt ondernomen. Deze gaf op 
zijn beurt aan dat men bezig is 
met openbare toiletten en dat 
de elektra voorziening verou-
derd is, hier zal inderdaad dan 
nu naar gekeken worden. 
 

lleen de winkeliers lijken wis-
selend positief. Waarbij het 

lijkt dat vooral de positionering 
van de kramen ergernis oplevert. 

Enkele winkels zijn hierdoor min-
der goed bereikbaar.  
 

 
 

Fred Koot 
 

nkele partijen hebben aange-
geven dat zij het wel zien 

zitten om de Nieuwstraat open te 
stellen voor verkeer en de markt 
hier niet meer te laten plaatsvin-
den. Wat het CDA geen verstandi-
ge keuze vindt. De markt wordt 
hier volgens mij al 10-tallen jaren 
gehouden. Daarbij blijkt uit de 
stukken dat men juist erg tevre-
den is over de markt, en een rond-
loop belangrijk is. Een markt heeft 
een rondloop nodig zodat alle 
kramen goed bezocht worden. 
Waarom hieraan sleutelen? Het 
CDA ziet hier vooralsnog geen 
reden om te stoppen met de 
markt in de Nieuwstraat. 
 

an het tarief. Voorgesteld 
wordt om het tarief met 

10% te verlagen voor de 
marktkooplieden. Het CDA ziet 
geen aanleiding om het tarief te 
verlagen. Liever zou het CDA 
inzetten op een optimalisatie 
van het service en promotie 
niveau om meer mensen beter 
van onze markt te laten genie-
ten. Als dit goed wordt uitge-
voerd kunnen de marktlieden 
hier op deze manier van profi-
teren. Het voorstel om de tarie-
ven te bevriezen voor 3 jaar en 
het daarna pas te herzien, ziet 
het CDA zelfs als riskant. Het is 
beter om jaarlijks een kleine 
aanpassing te doen, in plaats 
van ineens over drie jaar moge-
lijk een grote prijsstijging.  
De promotie onder de loep nemen 
klinkt wel als een goed plan. Wel-
licht meer aandacht via de digitale 
kanalen. Wat het CDA betreft mag 
hier het stuk beleving en ontmoe-
ten als een prominent onderwerp 
van de promotie zijn. 
 

anuit de enquête bleek ook 
een suggestie over de 

marktmeester. Als we hierdoor 
onze markt op een hoger niveau 
kunnen brengen zien wij het wel 
zitten. 
 

et CDA ziet niet direct een 
aanleiding om grote aan-

passingen zoals het verplaatsen 
van de markt toe te passen. 
Wellicht wel de positionering van 
de kramen zodat de winkeliers 
er zo min mogelijk hinder van 
ondervinden. Maar de dinsdag 
markt heeft wat het CDA betreft 
wel prioriteit. Dus alleen als dit 
goed valt in te passen. Aantal 
andere punten zoals wachtlijsten 
en dergelijke, lijkt het CDA juist 
een taak welke weggelegd is 
voor een marktmeester. Wat 
betreft meer diversiteit op de 
huidige dinsdagmarkt vragen wij 
hier zorgvuldig mee om te gaan. 
Laten we niet de jarenlange 
vaste stallen verdrijven door 
‘one day fly’s’. En het allerbe-
langrijkste is dat alle partijen 
goed betrokken worden om de 
markt te behouden en waar 
mogelijk sterker te maken. 
 

ortom, het CDA is blij met 
de uitkomst van het onder-

zoek dat de markt gewaardeerd 
wordt en een grote maatschap-
pelijke functie heeft van gezel-
ligheid en samenkomen. Laten 
we dit koesteren en versterken 
en er niet te veel aan verande-
ren ten nadele van de markt. 
 

Fred Koot, raadslid 
 
Mededelingen v/h bestuur 
 

Nieuw lid 
Dhr. C.A. (Chris) Jansen 
Leenderbos 29, 1447 TS P’end 
 

ALV CDA Purmerend: 
dinsdag 22 oktober vanaf 20.00 
uur, Taborkerk, Maasstraat 2 
 

Kopij voor het januarinummer 
voor 24 december 2019 sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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